

Title (en)

SUPPORT SYSTEM FOR COLOUR COATING OF METAL MEMBERS.

Title (de)

HALTEVORRICHTUNG ZUM FARBigen BESCHICHTEN VON METALLBAUTEILEN.

Title (fr)

DISPOSITIF DE RETENUE POUR ENDUIRE EN COULEUR DES ELEMENTS METALLIQUES DE CONSTRUCTION.

Publication

**EP 0213137 A1 19870311 (DE)**

Application

**EP 85902955 A 19850530**

Priority

DE 3420453 A 19840601

Abstract (en)

[origin: WO8505573A1] To create such a system, it is proposed that the metal sections (9) are held, with the insertion of masking covers (10), parallel to one another on a frame (2) in such a way that the masking covers (10) lie against the opposite adjacent metal sections (9) and form with these a closed wall. This wall makes it possible to apply a powder coating of a different colour to the surfaces of the sections situated on both sides of the wall.

Abstract (fr)

Pour la création d'un tel dispositif, on propose de retenir les profilés métalliques (9) par intercalage d'écrans de recouvrement (10) parallèlement entre eux contre un cadre (2) de telle manière que les écrans de recouvrement (10) adhèrent aux côtés opposés de profilés métalliques voisins (9) et forment avec ceux-ci une paroi fermée. Cette paroi permet de doter les surfaces des profilés se trouvant des deux côtés de la paroi chacune d'un revêtement par poudre d'une couleur différente.

IPC 1-7

**B05B 15/04; B05B 13/02; B05C 13/00**

IPC 8 full level

**B05B 12/16** (2018.01); **B05B 15/04** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**B05B 12/16** (2018.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 8505573A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**DE 3420453 A1 19851205; DE 3420453 C2 19871008; EP 0213137 A1 19870311; EP 0213137 B1 19880824; US 4682562 A 19870728; WO 8505573 A1 19851219**

DOCDB simple family (application)

**DE 3420453 A 19840601; DE 8500185 W 19850530; EP 85902955 A 19850530; US 84513886 A 19860128**